
 

 

 
 
 
 
 
Клубови, чланице 
 

 

ПРЕДМЕТ: Записник са XIV седнице Управног одбора Бициклистичког савеза Србије 

 

Дана 26.05.2021. године,  са почетком у 20:00 часова, путем зум апликације 
одржана је 14. седница Управног одбора Бициклистичког савеза Србије.  
За седницу је предложен Дневни ред: 

1. Одлука одржавањ Гранфондо Србија 2021, 
2. Одлука Куп Србије друм Оџаци 25.07.2021. године,  
3. Дуговање Хотел Славија, 

 
На седници од 7 чланова УО БСС присутни су 1. Председник  УО  1.Радомир 

Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Марко Сударић, 4. Дејан Видаковић, 5. Рајко Чубрић, 6. 
Александар Марић, седници су присутани остали Страхиња Швељо и ВД Генерални 
секретар  Немања Вајс који води записник. 

Председавајући Радомир Павловић  је констатовао да седница има кворум и да 
може пуноправно да ради и доноси Одлуке. 

Председник Павловић је поздравио присутне чланове УО БСС и отворио седницу 
са првом тачком дневног реда.  

 
Тачка  1.   Одлука одржавањ Гранфондо Србија 2021, 
Председник Павловић упознао је присутне да је Иван Стевић на основу састанка 

са члановима Управног одбора БС Србије одржаном дана 25.05.2021. године, доставио 
мишљење и став светске бициклистичке федерације задужене за организацију трка овог 
карактера UCI Gran Fondo World Series  где обавештавају Министарство омладине и 
спорта – министра и  директора Гранфондо Србија, Ивана Стевића о променама у 
калемдару такмичења. UCI Gran Fondo World Series  је написао да је услед ситуације са 
Ковид 19 виче такмичења у Европи пребачено у календар за септембар месец и да се 
њихови термини преклапају са термином Гранфондо Србије. Самим тим број очекиваних 
учесника у Београду би био знатно мањи од предвиђеног. С тим у вези дали су писмено 
одобрење да такмичење може да се помери за наредну годину у термину који нама 
одговара и да се плаћена такса за организацију преноси за 2022 годину. 

На основу примљених информација директор Гранфондо Србија Иван Стевић у 
свом писму се обратио Бициклистичком савез Србије са предлогом да се Гранфондо 
помери за наредну 2022 годину за период крај маја или почетак јуна 2022 године у складу 

Послато:                   Мејлом  
Број страна:            3 
Заводни број:           497/21 
Датум:         27.05.2021. 



 

 

са договором UCI Gran Fondo World Series . 
 Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Дејан Видаковић, 6. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 6 гласова ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 

0 нула УЗДРЖАНИХ донео Одлуку која гласи:   
„Гранфондо Србија 2021 се помера за термин крај маја почетак јуна 2022 године.“ 

 
Тачка  2. Одлука Куп Србије друм Оџаци 25.07.2021. године,  

Председник Павловић је Тарјаном Тибором дана 25.05.2021. године, био у 
званичној посети код председника општине Оџаци са темом организације Купа Србије 
друм. Органи управљања општине Оџаци су са похвалом прихватили посету званичника 
Бс Србије и том приликом прихватили суорганизацију Купа Србије друм у термину 
25.07.2021. године.  СО Оџаци ће преузети организацију стазе, медицинске заштите, 
простоора за прихват учесника, озвучење и официјелног спикера. Поред планираних 
наших трка у сврху популаризације спорта у Оџацима одржаће се и трке школске 
популације, рекреативаца и породица. Постоји могућност да се истога дана одржи и 
такмучење у кувању Гулаша те ће се учесници почастити и ручком. Срдачан дочек 
стручни људи који су већ били организатори бициклистичких трка у претходном 
периоду. 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић, 5. Дејан Видаковић, 6. Рајко Чубрић. 

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 6 гласова ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 

0 нула УЗДРЖАНИХ донео Одлуку која гласи:   
„Куп Србије друм одржаће се 25.07.2021. године у Оџацима,  организација и  

суорганизацију поверавају се СО Оџаци и БК Елите из Новог Сада“ 
 
Тачка  3. Дуговање Хотел Славија, 

Председник Павловић је обавестио чланове УО БСС да смо данас од стране 
Хотела Славија добили неплаћене рачуне у износу од 200.000,00 динара за 2021. годину. 
Како јавна набавка није спроведена средства не могу бити правдана из редовног 
програма. 

Став УО БСС је да се са одговорним лицима у хотлу Славија обави састанак и да 
се том приликом покаже жеља за сарадњом и измирењем дугова у наредном периоду до 
90 дана.  С тим у вези наредне недеље заказати састанак Радомира Павловића и хотела 
Славија у вези са наведеним. 
 
Састанак завршен у 20,35 часова 



 

 

 
Овај докуменат је пуноважан без потписа и печата, и шаље се са званичне адресе БСС.  

 

 

 П Р Е Д С Е Д Н И К 

 

 Радомир Павловић 

 


